

## 「iGO Rewards MAD Sale 推廣」之條款及細則:

- 1. 「iGO Rewards MAD Sale 推廣」(「推廣」)只適用於持有由星展銀行(香港)有限公司(「銀行」)發出的 DBS 萬事達卡(「適用信用卡」)並在 DBS 信用卡 DBS\$獎 賞計 劃中 選擇「DBS\$自 選 換 領 計 劃」的 主 要 持 卡 人(「持卡人」)。
- 2. 持卡人必須於 2016 年 5 月 3 日至 2017 年 12 月 31 日(「推廣期」)以適用信用卡於 iGO Rewards 網站(「網站」)使用指定優惠代碼(優惠代碼」,詳情見下述第 4 條條款)進行預訂機票及/或酒店住宿,可享指定 DBS\$折扣優惠(「優惠」)。
- 3. 持卡人須透過網頁 https://cards.dbs.com.hk 或 DBS Omni 手機應用程式成功登記 DBS Omni 帳戶後方可登入網站預訂。
- 4. 優惠代碼將於推廣期內不時於 DBS Black Card Facebook Page 專頁 (http://www.facebook.com/DBSBlackCardHongKong)(「專頁」)發布。每次發布之優惠代碼的折扣額、優惠數量、旅遊目的地、預訂期、出發期及適用之預訂類型(機票、酒店、機票及酒店、租車或活動)有可能不同,持卡人須於專頁參閱所有詳情,並須跟據每個優惠代碼之所有條件進行相關預訂方可享優惠。優惠數量有限,訂完即止。
- 5. 優惠將於持卡人在網站「付款」頁面上「有優惠代碼?」位置輸入有效的優惠代碼並按 「使用」後自動於預訂項目所需的總金額中扣減,需付餘數將顯示於「總金額」內。**優惠** 代碼必須於完成預訂前輸入,如持卡人未能符合此要求致未能享用優惠,銀行概不負責。
- 6. 在使用優惠代碼時,持卡人之適用信用卡賬戶內需擁有 DBS \$100 或以上方可使用提供之優惠代碼,而每次預訂須扣減信用卡賬戶內最少 DBS\$100 及支付港幣 50 元之預訂行政費。
- 7. 每次預訂只可使用一個優惠代碼。
- 8. 推廣期內未用盡之優惠代碼價值(如有)將即時作廢,並不可延期或兌換成現金或其他產品/服務。
- 9. 優惠代碼一經換領不能作出任何更改。優惠代碼不可轉換、退款、轉讓或退回,及不可兌換現金。
- 10. 經網站進行的預訂須受 (i) DBS 信用卡 DBS\$獎賞計劃條款及細則、(ii) DBS 信用卡 iGO Rewards 條款及細則、(iii) 商戶的 iGO Rewards 預訂條款及細則、(iv) 商戶的 iGO Rewards 隱 私政策所約束。以上項目 (i) 及 (ii) 詳情可參閱 http://go.dbs.com/hk-reward-tnc 及 http://go.dbs.com/hk-iGO-TnC。而項目 (iii) 及 (iv) 詳情必須於登入網站後方可供瀏覽。
- 11. 除特別註明外,優惠不可與其他折扣或推廣優惠同時使用。
- 12. 銀行有權修改本條款及細則、更改或終止推廣。
- 13. 如有任何爭議,銀行保留最終決定權。
- 14. 如本條款及細則之中、英文版本有任何歧義,概以英文版本為準。



## "iGO Rewards MAD Sale" Promotion Terms And Conditions

- 1. "iGO Rewards MAD Sale" Promotion ("Promotion") is only applicable to the principal cardholders ("Cardholders") of the DBS Mastercards® (each an "Applicable Credit Card", collectively "Applicable Credit Cards") issued by DBS Bank (Hong Kong) Limited (the "Bank") and who have chosen "DBS\$ Redemption Scheme" under the DBS Credit Card DBS\$ Reward Scheme.
- 2. Cardholders can enjoy designated DBS\$ discount offer (the "Offer") when Cardholders make flight ticket and/ or hotel accommodation booking with Applicable Credit Card using designated Promotional Code ("Promotional Code", detail refers to clause 4 below) at iGO Rewards website ("Website"), from 3 May 2016 to 31 December 2017 (the "Promotion Period", both days inclusive).
- 3. Cardholders have to create a DBS Omni ID via webpage https://cards.dbs.com.hk or DBS Omni mobile application so as to log in the Website for any booking.
- 4. Promotional Codes will be announced on DBS Black Card Facebook Page (http://www.facebook.com/DBSBlackCardHongKong) (the "Page") from time to time during Promotion Period. Each Promotion Code announced will carry different discount, quota and cover various travel destinations, booking periods, travel periods and applicable booking type (Flights, Hotels, Flight & Hotels, Car Rental or Activities). Cardholders must refer to all details from the Page and make relevant bookings according to all conditions of each Promotional Code to enjoy the Offer. Offer is available while quota lasts.
- 5. The total cost of each booking after instant deduction of the Offer will be displayed automatically under "Total Cost" at "Checkout" page of the Website when Cardholder enters valid Promotional Code at "Have a promotional code?" field and press "Apply". **Promotional Code must be entered before completing any booking**. The Bank will not accept any liability should a Cardholder fails to fulfill this requirement and results in forfeiture of the Cardholder's eligibility to the Offer.
- 6. To use the Promotional Code, Cardholder's Applicable Credit Card account has to maintain a balance of DBS\$100 or above. A minimum of DBS\$100 must be redeemed from Cardholder's account and a booking administration fee of HKD50 are required for each booking.
- 7. Only one Promotional Code can be used in each booking.
- 8. Within the Promotion Period, any remaining value of the Promotional Code (if any) shall become null and void immediately, and shall not be extended or exchanged for cash or other products/services.
- 9. Once the Promotional Code is redeemed, no alteration is allowed. Promotional Code is non-replaceable, non-refundable, non-transferable and non-returnable, and cannot be redeemed or exchanged for cash.
- 10. Bookings made via the Website are subject to (i) DBS Credit Card DBS\$ Reward Scheme Terms and Conditions, (ii) DBS Credit Card iGO Rewards Terms and Conditions, (iii) the Merchant's iGO Rewards Booking Terms and Conditions, (iv) the Merchant's iGO Rewards Privacy Policy. For details about items (i) and (ii), please refer to http://go.dbs.com/hk-reward-tnc and http://go.dbs.com/hk-iGO-TnC; items (iii) and (iv) can only be viewed after logging in the Website.
- 11. Unless otherwise stated, Offer cannot be used in conjunction with other discount or promotional offers.
- 12. The Bank reserves the right to amend these Terms and Conditions as well as to vary or terminate the Offer.
- 13. In the event of disputes, the decision of the Bank shall be final and binding.
- 14. Should there be any discrepancy or inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.